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Încheiat astăzi 16.11.2023 la Şedinţa extraordinară convocată de îndată a Consiliului local 
al Municipiului Caracal 

 
 
 

 Şedinţa a fost deschisă de doamna Popescu Raluca – șef serviciu – Serviciul Juridic, secretarul 
general al Municipiului Caracal, domnul Rădescu Viorel Emil aflându-se în concediu de odihnă. 
 Doamna Popescu Raluca a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 15 consilieri locali din cei 
19 consilieri locali aleși, (domnii consilier Căpătînă Robert-Marius, Cernat Costin-Șerban, Pavel 
Cristian și Stănescu Viorel Octavian lipsind motivat). Ședința s-a desfășurat atât on-line cât și cu 
prezență fizică, după caz. 
 Având în vedere prevederile art. 133 alin. 2, art. 134 alin. 4, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, secretarul general al Municipiului Caracal arată că şedinţa se 
poate desfăşura în condiţii legale având în vedere numărul consilierilor prezenţi.  
 Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal prin adresa nr. 73026/15.11.2023 în 
baza Dispoziţiei nr. 1439/15.11.2023.  

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Vîrdol Daniel, dă cuvântul domnului primar pentru a 
prezenta ordinea de zi.  

Domnul primar, dă citire ordinei de zi.  
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, aceasta fiind aprobată cu 15 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
1.Proiect de hotărâre nr. 218/15.11.2023 referitor la aprobarea documentațiilor tehnico - 

economice (faza Proiect Tehnic) și a indicatorilor tehnico - economici pentru proiectul „Modernizarea 
peisagistică și arhitecturală a Parcului «Constantin Poroineanu» în vederea valorificării 
patrimoniului local”. 

Domnul Toma Octavian Dănuț: documentațiile tehnice pentru acest proiect au fost emise și 
elaborate în baza Ordonanței nr. 88/2020 prin care puteam să ne pregătim până la deschiderea 
apelurilor de proiecte pe actuala programare. Apelul de proiecte a fost lansat în luna septembrie și este 
deschis până pe 28 februarie 2024, iar prin acest proiect de hotărâre am armonizat documentațiile 
tehnice pe care le aveam elaborate pe baza O.G. nr. 88/2020 cu solicitările din Ghidul solicitantului și 
cu cursul Infoeuro de la luna septembrie. O altă modificare o reprezintă manopera în construcții care a 
evoluat. Proiectul urmează să fie pus la finanțare astăzi.  

Președintele de ședință: aș avea un amendament la acest proiect dar și la celălalt în sensul că 
trebuie să fie eliminat din cadrul proiectului sau să fie o cerință a executantului ca nicio alee nou 
înființată să nu fie asfaltată. Asfaltul este agresiv în parc, ceea ce avem să rămână, ceea ce urmează să 
fie din piatră cubică, macadam, spărturi, zgură, orice altceva în afară de asfalt.  

Domnul Toma Octavian Dănuț: doar aleile existente se vor reabilita cu structura asfaltică, iar ce 
se va face de acum încolo va fi cu pavele din beton vibropresat și cu imitație de piatră.  

Președintele de ședință: la Capitolul III, sub obiectul 202 așa scrie, pentru aleile noi din asfalt 
se va folosi strat de asfalt de 16 cm. Vreau să vă rog să eliminăm această prevedere a executantului.  

Domnul Toma Octavian Dănuț: am vorbit cu colegii de la tehnic și este exact cum v-am spus 
mai devreme.  

Domnul primar: de la început când s-a pornit cu ideea refacerea aleilor din asfalt se va 
întâmpla, deoarece a mai crăpat, a mai crescut iarba, trebuie să arate a parc nou, dar tot ce înseamnă 
alee nouă va fi fără asfalt, exclus.   

 
 
 



 
Președintele de ședință: va fi foarte bine așa, în acest moment avem peste 3 ha de asfalt în acest 

parc natural. Nu se specifică ce suprafață va fi nou înființată cu asfalt, dar așa este prevederea.  
Domnul Toma Octavian Dănuț: obiectivul proiectului este extinderea spațiului verde. 
Domnul consilier Costică Alexe: să nu se mai taie din copaci. 
Domnul primar: se vor tăia din copaci însă cei care sunt bolnavi sau prezintă defecte. Este clar 

că se mărește aria verde din parc, acesta este obiectivul. 
Domnul consilier Costică Alexe: acolo unde sunt aleile din asfalt, în foarte multe locuri vinele 

copacilor au intrat pe sub asfalt și trebuie tăiate.  
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru. 
 
2.Proiect de hotărâre nr. 219/15.11.2023 referitor la aprobarea proiectului „Modernizarea 

peisagistică și arhitecturală a Parcului «Constantin Poroineanu» în vederea valorificării 
patrimoniului local” și a cheltuielilor legate de proiect,  în conformitate cu ultimul buget rezultat 
în urma actualizării Devizului general la faza Proiect Tehnic. 

Proiectul a fost prezentat de domnul Toma Octavian Dănuț. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru. 
  
3.Proiect de hotărâre nr. 220/15.11.2023 referitor la aprobarea listelor pentru proiectele 

prioritare finanțabile prin PR Sud -Vest 2021-2027. 
Proiectul a fost prezentat de domnul Toma Octavian Dănuț. 

 Domnul Toma Octavian Dănuț: inițial proiectul când am depus strategia pentru care am primit 
și aviz favorabil de la agenție, proiectul pentru care am aprobat astăzi indicatorii tehnico-economici și 
participarea la program era inclus în prioritatea 3 din programul operațional regional. Atunci când ne-
am apucat să scriem cererea de finanțare având în vedere că acolo era finanțat doar partea de verde și 
nu intrau lucrările conexe în cadrul proiectului și partea neeligibilă era de 43%, am luat decizia la 
nivelul instituției după ce am citit ghidul solicitantului, pentru a fi depus pe prioritatea 7 pentru că aici 
cheltuielile eligibile sunt în proporție de 98%. Practic astăzi prin acest proiect nu facem altceva decât 
să trecem proiectul care vizează modernizarea parcului din prioritatea 3 pe prioritatea 7 în cadrul 
programului regional, o să îl trimitem la agenție și o să primim aviz favorabil urmând ca apoi să 
depunem la finanțare proiectul.  
 Președintele de ședință: din cauza menținerii celor două obiective transformarea unei subzone 
din Piața Victoriei. 
 Domnul primar: dar nu vorbim despre acest lucru acum. 
 Președintele de ședință: este parte integrantă a proiectului, este punctul meu de vedere, face 
parte din listă, iar atâta timp cât sunt menținute aceste două proiecte, eu personal nu voi fi de acord. 
 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 11 voturi pentru și 4 voturi 
împotrivă (domnii consilieri Vîrdol Daniel, Calciu Horațiu, Popescu Eugen și doamna consilier 
Gongea Ofelia). 
 Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Vîrdol 
Daniel, declară închise lucrările şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului local al 
Municipiului Caracal. 
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